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Abstract (en)
In a hydraulic control device for an oscillating load movement system, having a double-acting hydraulic consumer (V) which can alternatively be
connected to a pressure source (P) or a return (T) via two separate working lines (9, 10) and a control valve (C), and a load-holding valve (H) which
is arranged at least in one working line (10) between the control valve (C) and the hydraulic consumer (V) and can be opened in a controlled manner
from the other working line (9) via a control pressure line (16), a dampening device (X) consisting of a bypass channel (23) and an interference
restrictor passage (D2) is attached to the control pressure line (16) of the load-holding valve (H). A restrictor passage (D1) which is smaller than the
interference restrictor passage (D2) is provided in the control pressure line (16). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer hydraulischen Steuervorrichtung für ein schwingendes Last-Bewegungssystem, mit einem doppelt beaufschlagbaren Hydroverbraucher
(V), der über zwei getrennte Arbeitsleitungen (9, 10) und ein Steuerventil (C) wahlweise mit einer Druckquelle (P) oder einem Rücklauf (T)
verbindbar ist, mit einem zumindest in der einen Arbeitsleitung (10) zwischen dem Steuerventil (C) und dem Hydroverbraucher (V) angeordneten,
aus der anderen Arbeitsleitung (9) über eine Aufsteuerdruckleitung (16) aufsteuerbaren Lasthalteventil (H) wird an die Aufsteuerdruckleitung
(16) des Lasthalteventils (H) eine aus einem Beipaßkanal (23) und einem Stördrosseldurchgang (D2) bestehende Dämpfungsvorrichtung (X)
angeschlossen. In der Aufsteuerdruckleitung (16) ist ein Drosseldurchgang (D1) vorgesehen, der kleiner ist als der Stördrosseldurchgang (D2).
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